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PROTOKÓŁ Nr 73  

z obrad LXXIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, 

odbytej w dniu 10 sierpnia 2023 roku 

 

 

Obrady LXXIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec odbyły się 10 sierpnia 2023 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Ruścu i trwały od godz. 847 do godz. 857. 

 

Obradom LXXIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec przewodniczył Rober Dziedzic – 

wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec. 

 

O terminie LXXIII Sesji Rady Gminy Rusiec radni zostali powiadomieni na piśmie wraz                                   

z porządkiem obrad, projektami uchwał, które były przedmiotem obrad sesji. 

 

Ustawowy komplet Rady Gminy Rusiec – 15 radnych 

Obecnych na LXXIII Sesji Rady Gminy Rusiec – 13 radnych 

 

Obecni Radni Rady Gminy Rusiec na LXXIII Sesji Rady Gminy Rusiec: 

  

1. Bieniek Radosław 

2. Bogusławski Bogumił 

3. Chwastowski Adam 

4. Ciężka Aneta 

5. Andrzej Cywiński 

6. Dziedzic Robert 

7. Wojciech Foręc 

8. Kozieł Wojciech 

9. Skrzydlewski Paweł 

10. Szczepanik Józef 

11. Szymczak Paweł 

12. Wilczyński Jacek 

13. Wlaźlak Mirosław 

 

Nieobecni: 

1. Bartosik Malwina 

2. Rabenda Rafał 
/lista obecności radnych, stanowi załącznik do protokołu/ 

 

W obradach LXXIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec uczestniczyli: 

1. Radni Rady Gminy Rusiec  

2.  Wójt Gminy Rusiec Damian Szczytowski 

3. Skarbnik Gminy Aleksandra Bartkowiak 

 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad LXXIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, przyjęcie jej 

prawomocności. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic, dokonał otwarcia obrad LXXIII Sesji 

Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, wypowiadając formułę „otwieram LXXIII Sesję Nadzwyczajną 

Rady Gminy Rusiec, zwołaną na dzień 10 sierpnia 2023 r. na godz. 830”. Wiceprzewodniczący 

stwierdził prawomocność obrad z uwagi na obecność 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym 

Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 

 

Punkt 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic, przedstawił porządek obrad LXXIII 

Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec: 
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    Porządek obrad LXXIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec: 

1. Otwarcie obrad LXXIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec. 

2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji Nadzwyczajnej. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2023 – 2031, 

2) zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2023, 

3) zmiany uchwały nr XX/172/2020 Rady Gminy Rusiec z dnia 14 lipca 2020 r. w sprawie opłaty 

targowej. 

5. Wolne wnioski i zapytania.  

6. Sprawy różne.  

7. Zakończenie obrad LXXIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec.  

Punkt 3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic,  zwrócił się do Rady czy są wnioski 

do porządku obrad. 

Brak. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic poprosił o przegłosowanie całego 

porządku obrad, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych   Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił. Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński 

Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc Wojciech, Kozieł Wojciech, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

wobec powyższego głosowania porządek obrad LXXIII Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic Projekty uchwał, będące przedmiotem 

dzisiejszej sesji otrzymali państwo radni wraz z porządkiem obrad. 7 sierpnia odbyła się komisja 

wspólna, podczas której szczegółowo zostały omówione projekty uchwał dzisiejszej sesji. 

 

Punkt 4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4/1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2023 – 2031 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic: poprosił Skarbnika o przedstawienie 

zmian w WPF. 

Skarbnik GR Aleksandra Bartkowiak WPF jest przełożeniem zmian budżetu. Wszystkie zmiany są 

dostosowane do zmian budżetowych. Jest zmiana na przedsięwzięciu w zakresie ul. Kolejowej w 

Ruścu w roku 2024 została zmieniona kwota wydatków na tą inwestycję. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic: poddał pod głosowanie projekt uchwały, 

gdzie: 

„ZA” – 13 radnych   Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił. Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński 

Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc Wojciech, Kozieł Wojciech, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 
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W związku z pozytywnym przegłosowaniem projektu uchwały, została podjęta  

UCHWAŁA Nr LXXIII/468/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 10 sierpnia 2023 roku 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2023 – 2031. 

/uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

4/2. zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2023 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic: poprosił Skarbnika o przedstawienie 

zmian w budżecie. 

Skarbnik GR Aleksandra Bartkowiak zmiany w budżecie dotyczą zmian dochodów, wydatków, 

przychodów, wydatków majątkowych. Budżet po stronie dochodów wynosi 55 milionów, po stronie 

wydatków -  61.547.145,36zł. Główne zmiany dotyczą wydatków majątkowych jest to dotacja dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Woli Wiązowej na utwardzenie placu manewrowego w kwocie 

12.500,00zł. Wprowadzamy również drugą edycję programu „Odnawialne źródła energii w Gminie 

Rusiec”. Jest to na razie kwota na przygotowanie dokumentacji projektowej. Zwiększamy wydatki na 

ogrodzenie terenu wokół zbiornika wodnego na terenie GOSiR w Ruścu. Wydatki majątkowe na rok 

2023 w tej chwili opiewają na kwotę 22.497.315,58 zł. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic: poddał pod głosowanie projekt uchwały, 

gdzie: 

„ZA” – 13 radnych   Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił. Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński 

Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc Wojciech, Kozieł Wojciech, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem projektu uchwały, została podjęta  

UCHWAŁA Nr LXXIII/469/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 10 sierpnia 2023 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2023. 

/uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

3) zmiany uchwały nr XX/172/2020 Rady Gminy Rusiec z dnia 14 lipca 2020 r. w sprawie 

opłaty targowej 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic: poddał pod głosowanie projekt uchwały, 

gdzie: 

„ZA” – 13 radnych   Bieniek Radosław, Bogusławski Bogumił. Chwastowski Adam, Ciężka Aneta, Cywiński 

Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc Wojciech, Kozieł Wojciech, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, 

Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem projektu uchwały, została podjęta  
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UCHWAŁA Nr LXXIII/470/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 10 sierpnia 2023 roku 

w sprawie zmiany uchwały nr XX/172/2020 Rady Gminy Rusiec z dnia 14 lipca 2020 r.  

                   w sprawie opłaty targowej. 

/uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

Punkt 5. Wolne wnioski i zapytania. 

Brak 

 

Punkt 6. Sprawy różne. 

Radna RGR Aneta Ciężka panie wójcie muszę podnieść sprawę wody w samym Ruścu. Przypomnę, 

że w grudniu pojawiły się bakterie, był problem co prawda to był wodociąg Chabielice, ale teraz w 

lipcu był problem z wodą, teraz w sierpniu się powtórzył. Co się dzieje, jakie są wskazania sanepidu, 

żeby ta sprawa się nie pojawiała? Jak pan wójt widzi to rozwiązania?  

Była spora awaria. W Ruścu dwa dni nie było wody, w niektórych ulicach tutaj po mojej stronie. 

Mieszkańcy rozumieją, są stare rury i tak dalej. Awarie się zdarzają. Ale prosimy o informacje, że tej 

wody nie będzie. A już w tym przypadku, tutaj wyszło, że dwa dni wody nie było i podstawienie 

beczkowozu z wodą dużo wcześniej niż o 19.00, a na Żarach chyba dopiero na drugi dzień. Tak więc 

proszę o interwencję u pana kierownika ZGK, żeby te sprawy jednak na bieżąco ogarniał i 

przekazywał informację sołtysom i radnym. Dziękuję. 

 

Wójt GR Damian Szczytowski Jeśli chodzi o awarie, tak jak pani radna powiedziała, jest to stara 

infrastruktura, która przy tych pracach, które są wykonywane, pękają azbesty i niestety tego nie 

unikniemy. Jak jest awaria, to tego nie przewidzimy, że będzie awaria i nie poinformujemy. Jeśli 

chodzi o beczkowozy – z tego co mi pracownik przekazał – niestety my mamy dwa mniejsze 

zbiorniki, a żeby beczkowóz z Bełchatowa sprowadzić, to też jest jakaś procedura, która trwa i nie 

zawsze są też one dostępne. Mnie wtedy w pracy też nie było, to nie wiem dokładnie co się 

wydarzyło, ale co mi przekazał pracownik myślę, że takie właśnie problemy były. Te bakterie, które 

występują są spowodowane tymi częstymi awariami, które są przy tych pracach. Woda jest często 

badana, teraz szczególnie przy tych pracach. Staramy się tego uniknąć. 

 

Radna RGR Aneta Ciężka Dziękuję bardzo. 

 

Punkt 7. Zakończenie obrad LXXIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Rusiec, Robert Dziedzic, podziękował Radzie Gminy Rusiec, 

Wójtowi i pracownikom Urzędu Gminy za uczestnictwo w obradach LXXIII Sesji Nadzwyczajnej 

Rady Gminy Rusiec i dokonał jej zamknięcia. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła:  Monika Pawlak 


